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Abstract (en)
[origin: CA3151993A1] Device (10) for fixing and positioning a rail monitoring element (14) on a rail web (16) of a rail (12) comprising a rail foot (18),
the rail web (16), and a rail head (34), having a clamping device via which the device (10) can be fastened to the rail (12), a pressing ram (22) for
pressing the rail monitoring element (14) against the rail web (16), and a force element (20), wherein the pressing ram (22) can be pressed against
the rail web (16) when the device is in the mounted state by means of force generated by the force element, and a holder (36, 48, 52) for receiving
the force element.

Abstract (de)
Vorrichtung (10) zum Fixieren und Positionieren eines Schienenüberwachungselementes (14) an einem Schienensteg (16) einer Schiene (12) mit
einem Schienenfuß (18), dem Schienensteg (16) und einem Schienenkopf (34), aufweisend eine Klemmvorrichtung, über die die Vorrichtung (10)
an der Schiene (12) befestigbar ist,einen Anpressstempel (22) zum Anpressen des Schienenüberwachungselements (14) gegen den Schienensteg
(16), undein Kraftelement (20), wobei der Anpressstempel (22) im montierten Zustand der Vorrichtung mittels vom Kraftelement erzeugter Kraft
gegen den Schienensteg (16) anpressbar ist, undeine Halterung (36, 48, 52) zur Aufnahme des Kraftelements.
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